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ПРОТОКОЛ 

Засідання Студентського парламенту 

 

«5»  квітень 2023 року                               Вся Україна             

20 год. 00 хв.                                 Онлайн на платформі «Google Meet» 

 

Присутні: 24 члени Студентського парламенту. 

Головуючий засідання: президентка Студентського Парламенту – 

КУЧЕРОВСЬКА Вероніка. 

Секретар засідання: ПОДЛІСЕЦЬКА Марія.  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Вступне слово Президентки Студентського парламенту – Кучеровської 

Вероніки. 

2. Активізація роботи з абітурієнтами. 

3. Зйомка контенту для тік-ток акаунту студпаламенту.  

4. Організація зборів першокурсників для знайомства з університетом, 

парламентом. 

5. Зйомки рум туру по гуртожиткам. 

6. Участь представників студентського парламенту в супроводженні 

студентів під час приймальної комісії.  

7. Організація тенісу. 

 

Питання 1. Вступне слово Президентки Студентського парламенту – 

КУЧЕРОВСЬКОЇ Вероніки та привітання колег. 
 

СЛУХАЛИ: Кучеровську В.О., яка оголосила про початок засідання та 

коротко розповіла про план подальшої роботи. 

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію.  

 

Питання 2. Активізація роботи з абітурієнтами. 
 

СЛУХАЛИ: Кучеровську В.О., яка наголосила на потребі активувати чати 
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факультетів, до понеділка надати посилання на створені чати в телеграмі. 

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги інформацію і подумати над планом роботи з 

абітурієнтами. 

 

Питання 3. Зйомка контенту для тік-ток акаунту студпарламенту.  
 

СЛУХАЛИ: Кучеровську В.О., яка повідомила про потребу активізувати 

роботу в соц мережах студпарламенту. 

 

ВИРІШИЛИ: Організувати зустріч членів парламенту для зйомки якісного 

контенту.  

 

Питання 4. Організація зборів першокурсників для знайомства з 

парламентом/університетом. 
 

СЛУХАЛИ: Кучеровську Вероніку та Жмакіну Єлизавету, які 

запропонували провести зустріч першокурсників на початку навчального 

року, для знайомства, обговорення важливих питань стосовно університету 

і його функціонування.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, подумати над планом 

проведення заходу і сценарієм.  

 

Питання 5. Зйомки рум туру по гуртожиткам. 
 

СЛУХАЛИ: Кучеровську В.О., яка запропонувала зняти короткі 

ознайомлюючі відео про гуртожитки для студентів, розповісти про 

особливості і умови поселення.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію.  

 

Питання 6. Участь представників студентського парламенту в супроводженні 

студентів під час приймальної комісії.  
 

СЛУХАЛИ: Кучеровську В.О., яка запропонувала членам студентського 

парламенту взяти участь у супроводжені студентів під час приймальної 

комісії.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію.  

 

Головуючий засідання           _ _________(підпис) Кучеровська.В.О.              



Секретар засідання         _ __________(підпис) 

Подлісецька.М.В.             


